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Onsdag & n 22. oktober 2AL4 kl. 17.00
Bridgehuset Kildegirden, Helligkorsvej 5, 4000 Roskilde

Dagsorden iflg. vedtegterne:
L. Valg af dirigent
2. Konstatering af stemmetal
3. Formandens beretning
4. Aflaggelse af irsregnskab
5. lndkomne forslag
6. Behandling af budget og fastlaggelse af kontingent
7. Yalg af bestyrelse - pi valg er:

a: Leif Petersen, formand, (for 2 dr - modtager genvalg)
b: Poul G. Larsen, (for 2 dr - modtager genvalg)
c: Lise Stryhn, (for 2 6r - modtager genvalg)
Kirsten Herbst og Erik Lykke Hansen er ikke pd valg.

8. Valg af 2 suppleanter i prioriteret rekkefslge - pi valg er:
a:
b: Birgit H. Larsen, (for L dr - modtager genvalg)

9. Valg af L revisor og L revisorsuppleant - pi valg er:
a: Annette Vesth, revisor (for L dr - modtager genvalg)
b: Lisa Pedersen, revisor suppleant (for 1" dr - modtager ikke genvalg)

10. Eventuelt

Referat:

Roskilde Bridgeunions formand Leif Petersen (LP) bsd velkommen til den ordinare
generalforsamling og foreslog Niels Ole Ellegaard (NOE) som dirigent.

Dagsorden punkt L - Valg af dirigent:
NEO blev valgt med akklamation og fastslog at indkaldelse og dagsorden var
efter vedtegterne.

Dagsorden punkt 2 - Konstatering af stemmetal:
L2 klubber representerende 698 medlemmer og 4L stemmer deltog i
generalforsamlingen.

Dagsorden punkt 3 - Formandens beretning:
LP gennem gik RBU's aktiviteter siden sidste ordinere generalforsamling.
Visti Christensen forlod bestyrelsen kort efter denne og suppleanten Lise
Stryhn tr&dte ind i bestyrelsen.
Bestyrelsen blev opmarksom pe en procedure fejl, idet afstemningerne pi
generalforsamlingen ikke blev gennemfort i henhold til vedtegterne.
Bestyrelsen besluttede, at det var rigtigst at afholde en ekstraordinar

Roskilde den 23. oktober 2AL4.
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generalforsamling. Endvidere var der behov for opstramning af paragrafferne
om fuldmagter og rakkefolgen pi suppleanter til bestyrelsen.

Ved gennemgangen af RBU's vedtegter fandt bestyrelsen, at der ikke er
overensstemmelse mellem RBU's vedtagter og ,€ldresagens engagement i

Bridgehuset. RBU og Aldresagen afholder et made, der resultere i en aftale,
hvor Aldresagen bl.a. vil orienterer Aldresagens medlemmer om RBU's
aktiviteter, herunder bridgeklubbernes undervisnings tilbud.
Aldresagen holder ikke denne aftale, og efter endnu et mode mellem
Aldresagen og RBU, stir det klart for RBU's bestyrelse, at Aldresagen ikke
snsker en losning til gavn for begge parter.
RBU tager dette til efterretning og meddeleler Aldresagen, at RBU's
bestyrelsen vil fremlegge sagen p& RBU's kommende generalforsamling.
I begyndelsen af september mined modtager RBU et brev fra Aldresagen,
hvor Aldresagen melder sig ud af Roskilde Bridgeunion pr. L. september
2015.
Det giver plads for en folkeoplysende forening under RBU med egne
vedtagter mv.

Den ekstraordinar generalforsamling blev holdt den L. marts 20L4 i

forbindelse med RBU's klubdag.
* indksb af opvaskemaskinen blev vedtaget
- vedtagtsandring til S 5 vedr. fuldmagter blev vedtaget
- vedtegtsandring til S 5 vedr. suppleanter til bestyrelsen blev vedtaget

Opvaskemaskinen passer ikke ind i kskkenelementerne. Det er ikke pant,
men kan vi leve med det?
Ksleskabet er flyttet pi forsogsbasis til spillelokalet i stuen.

RBU's klubdag blev afholdt den L. marts 2AL4. Det er en god tradition, som
bestyrelsen vil fortsatte med. Fremover vil den blive lagt i begyndelsen af
februar mined. Klubdagen er neste ir fastsat til sondag den 8. februar
2015.

Domkirkebyens Bridgemesterskab blev afholdt den L0. maj 20L4 som
afslutning pi vintersasonen. Neste ir er spilledagen fastlagt til den 10. maj
20L5. Turneringsformen er mAske ikke den bedste, men vi er lydhore, hvis
nogen har en bedre losning pi turneringsformen.

Bridgehuset. Desverre har vi haft indbrud, harverk og smadrede vinduer.
Vasken i stuens spillelokale er taget ned og isoleringen under taget er blevet
renoveret i vinterens lsb. Der findes en varmebleser til brug pa 1. salen.

LP tog lidt forskud pi budgettet, hvor bestyrelsen legger op til en kontingent
forhojelse, der primert er tankt anvendt til nye meldekort. Lsbende vil der
blive foretaget indksb til kskkenet, samt driftsmidler til opvaskemaskinen.
Yi bar ogsA overveje udskiftning af gardinerne i spillelokalerne.

Formandens beretning blev godkendt af generalforsamlingen uden
kommentarer.

Roskilde den 23. oktober 2OL4.



+os 
x,aoa

,fl,1,',1 -e4uoce,rr.td

*os(lto6.

,1r,1,',1 o
o4ro 

c errts

Dagsorden punkt 4 - Aflaggelse af irsregnskab:
Kasseren Kirsten Herbst (KH) gennemgik hovepunkterne i det fremlagte
regnskab.
Regnskabet viser, at RBU slutter regnskabsiret med en beholdning pi 16.834
kr. og at der er en beholdning pa 10.594,43 kr. til kortblanderen.

Benny Pilgaard (BP) leser regnskabet som om opvaskemaskinen er afskrevet
nu, det kunne man have giort over flere ir. KH fandt det ikke var nodvendigt
med en afskrivning af maskinen.

Visti Christensen (VC) spurte til om der mangler brugerbetaling til
opvaskemaskinen, da udgiften er stsrre end indtagten. KH svarede, der har
varet flere udgifter til installeringen af opvaskemaskinen end forventet.

VC efterlyste et selvstendigt regnskab for kortblanderen, siledes kort-
blanderens regnskab ikke blev blandet med RBU's regnskab. Det blev
startskuddet pi en debat om regnskabsprincippet pi kortblanderen. Under
debatten n*Vnte Bente Breindal, at RBU lagde ud for kortblanderen ved
indksbet, og at RBU skal have indskuddet tilbage, nir brugerbetalingen fra
klubberne var betalt.
Dirigenten (NOE), der er statsautoriseret revisor, fastslog, at regnskabet er
udarbejdet efter et kontantprincip, hvilket er meget almindeligt for mindre
foreninger. NOE tilbsd at vere med til en endring af opsetning af
regnskabet.

Regnskabet blev herefter enstemmigt godkendt.

Dagsorden punkt 5 - lndkomne forslag:
lngen forslag modtaget.

Dagsorden punkt 6 - Behandling af budget og fastlaggelse af kontingent:
LP kommenterede det fremlagte budget med udgangspunkt i hans
bemerkninger under bestyrelsens beretning :

- drift af opvaskemaskine
- indksb af nye meldekort
Bestyrelsen foreslir en brugerstigning pi 4 kr. til 10 kr. pr. medlem og
uendret klubkontingent pi 200 kr.

Budget og kontingent blev enstemmigt vedtaget uden bemarkninger.

Dagsorden punkt 7 - Yalg af bestyrelse:
Leif Petersen pi valg for 2 ir - genvalgt.
Poul G. Larsen pi valg for 2 &r - genvalgt.
Lise Stryhn pi valg for 2 &r - snsker valg for L ir. Lise genvalgt for L ir.
Erik Lykke Hansen pi valg for 2 ir - genvalgt.

Dagsorden punkt 8 - Valg af 2 suppleanter i prioriteret rakkefolge:
L. suppleant: Tom Rosenkilde blev nyvalgt.
2. suppleant: Birgit H. Larsen blev genvalgt.

Roskilde den 23. oktober 2AL4.
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Dagsorden punkt 9 - Valg af L revisor og L revisorsuppleant:
Revisor: Annette Vesth blev genvalgt.
Revisor suppleant: Lisa Pedersen modtager ikke genvalg. Benny Pilgaard blev
nyvalgt.

Dagsorden punkt L0 - Eventuelt:
Bente Skernby spurgte til den glatte og brostensbelagte indgang til
Bridgehuset. Kan der gores et eller andet, s& vi mindsker risikoen for fald mv.
i ser i perioder med sne. RBU vil g& videre med dette snske.

Poul Larsen (Roskilde Bridgeklub) spurgte til, hvilken vej er RBU p& vej hen
ad. Poul Larsen uddybede sit sporgsmil med henvisning til at De 4esser
havde startet Bridge Hyg lnd tirsdag eftermiddag i maj mined samtidig med
Jokerens sommerbridge tirsdag aften i samme periode. Endvidere kom Poul
Larsen ind pi en personsag mellem 2 af bridgeklubbers formand.

Poul G. Larsen (De 4esser) svarede at Bridgehuset er stort nok til at der kan
vare flere klubber, der holder Bridge Hyg lnd/Sommerbridge i samme
periode. Der er bridgespillere, der kun snsker at spille om eftermiddagen.

Erik Lykke Hansen, Lilian Frandsen, Bente Skernby, Visti Christensen og flere
andre tilkendegav, at RBU's generalforsamling ikke er stedet for at drsfte en
personsag.

Bente Breindal og andre tilkendegav, det er godt med opvaskemaskinen.

Visti Christensen synes, at ksleskabets placering i spillelokalet bsr blive,
hvilket andre ogsi bifaldt.

Da der ikke var flere der snskede ordet, takkede dirigenten Niels Ole
Ellegaard generalforsamlingen for god ro og orden og roste prasentationen
af bestyrelsens beretning.

Leif Petersen sluttede generalforsamlingen med at takke dirigenten for godt
udfort job.

I G. Larsen
Referent

Roskilde den 23. oktober 20L4.


